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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 
 
 

KLASA: 024-05/23-01/27 
URBROJ: 2170-1-03-00-23-14 
Rijeka, 07. rujna 2023. 
 

 

ZAPISNIK 
SA 5. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

5. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 07. rujna 2023. godine (četvrtak) u 18:00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Robert Forempoher, predsjednik VMO 
 Branko Miljak zamjenik predsjednika VMO  
 Dražen Mataja, član VMO 
 Nenad Srdoč, član VMO 
 Klaudio Lazarić, član VMO 
 Ćenan Beljulji-novi član VMO  
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO  

 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Biserka Perman, članica VMO 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Sveti Nikola, Robert Forempoher i predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

1. Dopuna prijedloga prioriteta za 2023.: 
- uklanjanje suhih stabala i raščišćavanje zelene površine Crnčićeva sjeverno 

od kućnog broja 5 prema Novoj cesti 
- obnova drvoreda parkirališta u Crnčićevoj  

2. Problem nepropisnog parkiranja vozila u Ivekovićevoj ulici 
3. Dopisi građana  
4. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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Usvajanje zapisnika s 4. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

AD 1 
 
Predsjednik Vijeća izvijestio je nazočne o dopisima građana koji su zatražili da se njihovi zahtjevi, 
iako pristigli van roka, uvrste na obradu kao 2. dopuna Prioriteta MO Sveti Nikola za 2024.godinu.  
U nastavku su prijedlozi Vijeća i građana za 2. dopunu : 
 

Prijedlog 
redni 
broj 

Naziv  Uris / prilozi Napomena 

80 Uklanjanje suhih stabala i raščišćavanje 
zelene površine u Crnčićevoj ulici sjeverno 
od kućnog broja 7 prema Novoj cesti. 

foto - prilog 1 predložilo Vijeće 

81 Obnova drvoreda uz parkiralište u 
Crnčićevoj ulici sjeverno od kućnih brojeva 
1-5 

foto - prilog 2 predložilo Vijeće 

82 Postava tabele „Zabrana odbacivanja 
otpada“ u ulici Krnjevo južno od kućnog 
broja 7 

e-mail – prilog 
3 

predložilo Vijeće 

83 Izvedba pješačke staze u zelenoj površini u 
Medovićevoj ulici zapadno od kućnog broja 
33 

zahtjev 
stranke/foto 
prilog 4 

Kristijan Nikoloski 

 
 

 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo sve prijedloge građana koji su pristigli van roka 
U odnosu na prijedlog građana kojom se ukazuje na veliku buku od prometa Novom cestom 
zaključeno je da se pošalje upit u nadležni upravni odjel za komunalni sustav i promet za 
ispitivanje mogućnosti sadnje drvorednih stabala na javnim zelenim površinama duž nove 
ceste u svrhu formiranja prirodnih bukobrana 
 
 
 
AD 2 
 
Predsjednik Vijeća izvijestio je nazočne o pojavi koja je sve učestalija. Naime, već duže vrijeme 
primijećeno je da se na kolniku i nogostupima Ivekovićeve ulice nepropisno parkiraju vozila naročito 
većih dimenzija koje imaju građevinske tvrtke i time onemogućavaju prolaz pješacima, kao i sigurno 
uključivanje s parkirališta u neposrednoj blizini stambenih zgrada i uključivanje sa glavnog pravca 
ulice Giuseppe Carabino i izlaska iz Ivekovićeve na glavni pravac. Predsjednik Vijeća predlaže da 
se uputi službeni dopis Prometnom redarstvu. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo Prijedlog 
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AD 3  

Predsjednik Vijeća izvijestio je članove o pritužbama koje su zaprimljene u tajništvo na uređaje 
mrežnih operatera koji služe za pojačanje internet povezanosti, a koji su se montirali na krov 
stambene zgrade Medovićeva 19. Vijeću je prezentiran odgovor nadležnih službi koji ukratko donosi 
informaciju da se je sve planiralo i izvodilo poštujući važeće pravilnike i propise te da su zračenja u 
dopuštenim granicama.  

 

Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje 

 

Predsjednik Vijeća izvijestio je članove o pritužbama na preveliku brzinu kretanja ulicom Giuseppe 
Carabino te opasnosti na pješačkim prijelazima s početkom rada osnovnih škola. 

 

Zaključak: Vijeće je predložilo kroz male komunalne akcije postavu video nadzora o čemu će 
konačna odluka biti moguća nakon obrade prioriteta u nadležnom upravnom odjelu za 
komunalni sustav i promet. 

 

AD 4.  

 

Predsjednik Vijeća je upoznao članove sa odgovorom MUP-a, Policijske uprave Primorsko –
goranske u vezi kontakt policajca na području MO Sveti Nikola u kome se kao jedan od najvažnijih 
načina za suzbijanje neprihvatljivog ponašanja građani upućuju na poziv 192 ili komunalnim 
službama - ukoliko se primijeti bilo kakvo sumnjivo djelovanje ili ponašanje. Nakon kraće rasprave 
Vijeće je donijelo slijedeći Zaključak: 

 

Zaključak: Vijeće nije zadovoljno odgovorom, te inzistira da se povratno odgovori MUP-u  na 
način da se traži ophodnja policije u večernjim i noćnim satima, tim više što je drastično 
smanjena osvijetljenost javnih površina uvođenjem ekološki prihvatljivih rasvjetnih tijela i 
žarulja. 

 

Predsjednik Vijeća je upoznao članove s pristiglim dopisom Upravnog odjela za gradsku imovinu, 
Odsjeka za gospodarenje zemljištem u vezi rješavanja imovinsko-pravnih odnosa na zemljištu 
katastarske oznake: kč. 3649 k.o. Zamet (u blizini Ulice Ivana Matetića Ronjgova) u svrhu uređenja 
javnog parkirališta.  

 

Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje s naročitim oduševljenjem jer je u toj ulici 
veliki nedostatak parkirnih mjesta. 

 

Članovi Vijeća Dražen Mataja i Nenad Srdoč ukazali su na potrebu orezivanja zelenila uz pješačke 
staze Hegedušićeva 1 prema Zametskoj i iz Ivekovićeve prema Vidovićevoj cesti koja vodi prema 
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postojećem pješačkom prijelazu. Predložili su poslati zahtjev nadležnoj komunalnoj službi putem e-
maila. 

 

Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo Prijedlog 

 

 

Sjednica je završila u 20:0 sati.   

 

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 

 

 

Zapisničar– referent za mjesnu samoupravu: 
 

Višnja Mohorovičić 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

Robert Forempoher 
 


